
 
16 aprilie 2008, TVR-1, Emisiunea: "Jurnal" 

 

Reporter: Au existat informaţii sau semnale serioase care să pună pe jar Celula 

internaţională antiteroristă? 

 

George Cristian Maior, Director SRI: Au existat fără îndoială semnale, au 

existat anumite date, pe care le-am analizat la rece şi care ne-au dat un tablou 

foarte realist al potenţialelor ameninţări, ale pontenţialelor riscuri şi care ne-a 

ajutat foarte mult în luarea unor decizii şi în desfăşurarea acţiunilor noastre care 

majoritatea s-au desfăşurat, aşa cum şi trebuie în subteran, mai mult decât la 

suprafaţă. 

 

Reporter: Vorbim despre terorişti, anarhişti? Despre ce vorbim? 

  

G. Maior: Despre tot acest ansamblu de probleme, într-adevăr, care a fost 

analizat, interpretat şi care ne-a pus într-o anumită stare de alertă pe parcursul 

desfăşurării acestui summit. De altfel, CSAT-ul ştiţi că aprobase ridicarea 

nivelului de alertă, lucru care s-a luat şi preventiv, într-un anumit fel, având în 

vedere amploarea evenimentului ca atare, dar şi în lumina unor semnale şi indicii 

de ultimă oră, cu potenţiale riscuri la adresa securităţii. 

 

Realizator: Serviciile secrete din România au lucrat alături de cele mai importante 

servicii secrete din întreaga lume. 
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G. Maior: Oricum cooperăm intens şi la nivel de schimb de informaţii şi la nivel 

de schimb de analiză şi chiar operaţii cu servicii importante ale lumii, dar în acest 

context, evident, această cooperare a fost mult mai strânsă, mult mai sistematică, 

mult mai focalizată pe obiectivul final, cel de asigurare a unui mediu adecvat de 

securitate pentru Summit-ul de la Bucureşti, din toate punctele de vedere, mă refer 

la contraterorism, mă refer la contrainformaţii, la cunoaşterea acestor fenomene în 

adâncime. 
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